

2025 《喔咿喔咿喔! 叢林大冒險》衛武營兒童英語音樂劇營  
Oh-ee-oh-ee-oh! Jungle Adventure Weiwuying Musical Camp  
報名資料說明  
Registration Information

1. 請先下載並填妥「**家長同意書**」，於問卷最後須上傳。

Please download and complete the Parental Consent Form. You will be required to upload it at the end of the registration form.

- [家長同意書請點此處下載](#)

[\[Click here to download the Parental Consent Form.\]](#)

2. 為讓授課團隊預先了解每位小小演員，以便更精準地安排課程內容，請家長協助錄製一段約 90 秒的影片，內容可為「**朗讀英文文章**」或「**演唱英文歌曲**」。

So that the instructors may have an understanding of participants' abilities in advance and prepare the class accordingly, parents must submit a 90-second video of their participating children reading English text or singing an English song.

- 影片僅供授課團隊參考，不影響報名資格。

The video shall only be used as a reference for the instructors and shall not affect registration eligibility.

- 可自由選擇朗讀或演唱的內容，輕鬆自然地表現即可。

Choose either to read text or sing a song, which should be done in a natural way.

- 錄製時請確保聲音清晰、畫面穩定。

Please ensure the recorded sound and imagery are clear.

3. 請將影片上傳至 YouTube 平台，並將影片之隱私設定項目設為不公開。

Upload the video to YouTube and set the privacy setting as private.

4. 影片標題命名方式「**2025 衛武營兒童英語音樂劇營\_姓名\_文章/歌曲名稱**」

Video Title Format: "2025 Weiwuying Musical Camp\_Name\_Article/Song Title"

5. 參考文章/歌曲，請點此處下載

Refer to the article/song here for reference and download.

- [Reading Example](#)
- [Singing Example](#)